

## Asian Association of World Historians, the Fourth International Conference

# “East Asian Transformation and Neighbouring Regions” Call for Panels and Papers

The Fourth “Asian World History Association” International Conference will be held at Northeast Normal University, Changchun city, Jilin province, People’s Republic of China on **July 21-22, 2018**. We cordially invite scholars from China and the world to participate in this conference to explore related issues in World/Global history.

### I. Conference Goals:

To promote the exchange and discussion among scholars from China and the world; to promote research level and academic development in World/Global and East Asian historical studies.

### II. Major theme:

## East Asian Transformation and Neighbouring Regions

Adopting a *longue durée* approach, this conference will explore the formation, development, and changes in East Asia and its interaction with the world beyond. Geographically speaking, the scope of the conference not only includes East Asia and its adjacent countries, but also includes the political, economic, culture, education, military interactions between the East Asian World and European-American civilization, Indian civilization, and Islamic civilization.

### III. Subthemes:

- (1) The formation and development of the East Asian world
- (2) East Asia and Southeast Asia and South Asia
- (3) East Asia and Central Asia and Western Asia
- (4) East Asia and Euro-American and Russian Civilizations
- (5) Changes in East Asia during the Ming and Qing eras
- (6) New Perspectives on East Asia’s Intellectual History

The conference organizing committee cordially invites scholars from all over the world to propose **Panels & Papers**, based on the above theme and subthemes,

but also welcomes **Panels & Papers** related to East Asian studies, including science, education, business, and environment. Interdisciplinary approach to these topics is especially welcome.

IV. Deadline for submitting Panels & Paper proposals:

**September 1, 2017**

Deadline for submitting complete papers: **June 1, 2018**

**Panel & Paper** proposals should be no less than 1,000 words and please also attach a brief CV (about 100 words).

All submissions must be in electronic form and should be sent to:

(from China) 董灏智 [donghz328@nenu.edu.cn](mailto:donghz328@nenu.edu.cn)

(from foreign countries) AAWH Conference Secretariat (head-office) in Osaka  
[aawh.2018@gmail.com](mailto:aawh.2018@gmail.com)

Please indicate your names, institutions, and other contact information (such as telephone number). Hard copies are not accepted.

V. Conference languages: English and Chinese.

Under special circumstances, papers can be written in Japanese and Korean, but abstracts in English are required.

VI. Conference time:

**July 21-22, 2018**

(Please arrive on July 20, and depart on July 23.)

VII. Number of participants:

No more than 130 (no more than 100 international scholars, no more than 30 Chinese domestic scholars).

VIII. Expenses of participants:

(1) Conference registration fee: US\$150 (can be converted into RMB)

(2) Participants are responsible for their airfare, transportation, and hotel, the hosting party can reserve hotel rooms for participants.

(3) The hosting party will cover the cost of meals and drinks.

Sponsoring institutions:

**Northeast Normal University, China, The Institute of World History, Chinese Academy of Social Sciences, and The Asian Association of World Historians**

Hosting Institutions:

**College of History and Culture, Center for East Asian Civilization, Center for World Civilizations, and Office of Social Sciences of Northeast Normal University, China**

## 第四届“亚洲世界史学会”国际研讨会

第四届“亚洲世界史学会”国际研讨会将于2018年7月21至22日在中国吉林省长春市东北师范大学举行。现诚邀海内学界同仁，共聚一堂，探讨东亚史的相关问题。

- 一、 **会议宗旨：**促进海内外亚洲史专家、学者加深交流，相互探讨问题，共同寻求研究水平的提高与发展，推动国内外东亚史研究的新发展。
  
- 二、 **会议主题：东亚的变迁与周边世界。**在长时段的视域下，探讨东亚世界的形成、发展、变迁及其对周边世界的影响与互动，其研究范围不止局限于东亚与周边世界，还包括东亚世界或者东亚各国与欧美文明、印度文明、伊斯兰文明等的交流与互动，涉及到政治、经济、文化、教育、军事等方面。
  
- 三、 **分组议题：**
  - 1、东亚世界的形成与发展
  - 2、东亚与东南亚、南亚
  - 3、东亚与中亚、西亚
  - 4、东亚与欧美暨俄罗斯文明
  - 5、明清时代的东亚变迁

## 6、东亚思想史研究的新视野

会议筹办委员会诚邀海内外学者围绕着以上主题及议题提交会议论文，但同时，也欢迎提交其他与“东亚研究”相关的论文，包括科学、教育、商业以及环境等跨学科间的交流议题。

**四、论文提交时间及审核程序：**有意参会者可先向会务组提交论文题目、摘要（不少于 1000 字）以及作者简介（100 字左右），提交的截止时间是 2017 年 9 月 1 日，会务组审核通过后将与作者直接联系，并请参会者提交论文全文，截止时间为 2018 年 6 月 1 日。

论文全部以电子版的方式提交，不接收纸质本论文，提交邮箱是：[董灏智 donghz328@nenu.edu.cn](mailto:donghz328@nenu.edu.cn)，来信请注明作者姓名，单位及其他联系方式。

**五、论文语言：**是英语、汉语，特殊情况下也可提交日语、韩语论文（使用英语以外语言的论文，需提交英语摘要）。

**六、会议时间：**2018 年 7 月 21 至 22 日，7 月 20 日报道，7 月 23 日离会。

**七、参会人数：**130 人以内，其中，国外学者不超过 100 人，国内学者不超过 30 人。

**八、参会人员所需费用：**（1）缴纳会议注册费 150 美元（可折换成人民币）；（2）往返交通费、住宿费用等自理，主办方代订住宿房间；（3）餐饮费用由主办方承担。

**主办单位：**东北师范大学、中国社会科学院世界史所、“亚洲世界史学会”（AAWH）

**承办单位：**东北师范大学历史文化学院、东亚文明研究中心、世界文明史研究中心、社会科学处